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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az elmúlt tíz évben a győri Audi-gyár csaknem 2 000 
milliárd forintnyi adózott profitot termelt idehaza az anyavállalatnak, mégis további állami 
támogatásra szorul?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent információk alapján az Audi Hungaria az elmúlt tíz esztendő alatt közel 5,7
milliárd eurónyi, azaz – mostani euróárfolyammal számolva – csaknem 2 000 milliárd forintnyi
adózott profitot termelt idehaza a két cégével.

Ezen  tíz  év  alatt  5,3  milliárd  eurónyi  profit  osztalékként  történő  kivételéről  döntött  a  német
anyacég. Mostani árfolyamon számolva ez meghaladja az 1800 milliárd forintot.  Legutóbb idén
februárban határoztak arról a vállalkozásnál,  hogy 2 milliárd eurót,  vagyis 690 milliárd forintot
vesznek ki osztalékként. Korábban 2013-ban –akkor kicsivel több mint 3 milliárd eurónyi-, 2015-
ben és 2016-ban is osztalékról döntöttek a cégnél.

Az  autóipari  multinacionális  vállalat  magyarországi  jelenléte  alatt  hét  alakalommal  közel  36
milliárd forint támogatásban részesült egyedi kormánydöntések alapján. Ebből hatszor az Orbán-
kormány dotálta a vállalatot, csak az első, 2008-as támogatás nem esik a Fidesz-kormány idejére.

1)  Az  előbbiekben  leírtak  alapján  miért  kívánja  a  kormányzat  további  állami  támogatásokban
részesíteni a győri Audi-gyárat?

2) Miért  kívánnak újabb állami támogatást  biztosítani a győri Audi-gyár számára,  amikor a cég
korábbi profitja biztosíthatná a munkahelyek megtartásához szükséges forrásokat?

Tisztelettel várom válaszát!


